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Novo mesto, 25.09.2023 

 

 

ZAPISNIK 

7. REDNE SEJE SVETA KS BUČNA VAS 

MESTNE OBČINE NOVO MESTO 

 

ki je potekala v četrtek, 21.09. 2023, ob 19:00 uri 
v prostorih KS Bučna vas (Dolenje Kamence 3, Novo mesto). 

 
Na seji so bili prisotni so prisotni vsi člani z izjemo tistih, ki so svojo odsotnost opravičili; 
 
- Milan Tramte, predsednik Sveta KS 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS,  
- Anton Papež, član Sveta KS,  
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS,  
- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS  
- Darja Brudar, članica Sveta KS,  

- Rok Kekec, član Sveta KS 
- Barbara Tolar, članica Sveta KS  
 
 

Sejo je vodil predsednik KS Bučna vas Milan Tramte po naslednjem dnevnem redu; 

 
K 1. točki dnevnega reda - Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda; 

Ugotavljam, da je na seji prisotnih 8 članov sveta. 
Z predlaganim dnevnim redom se strinjamo vsi. 

Glede na število prisotnih svetnikov ugotavljamo, da je šesta seja KS Bučna vas sklepčna. 
 

K 2. točki dnevnega reda – potrditev zapisnika VI seje; 
 

Pripomb  na zapisnik VI. Seje ni bilo. 
 

K 3. točki dnevnega reda – Videonadzor- kamere Potočna vas, Muhaber, Hudo 
 



S strani MO Novo mesto smo prejeli  informacije da je družba Sintal opravila preverjanje signala. 
Videonadzor naj bi bil zmontiran v kratkem. 
 

K 4. točki dnevnega reda – Projekt ureditve pokopališča Dolenje Kamence; 
 

Z lastnikom zemljišča, ki predstavlja osnovo za željeno širitev pokopališča je bil opravljen razgovor. 
Ponujena mu je bila cena 18€/m2 za zemljišče statusa »zelene površine«. Opredeljen je bil 14 dnevni 
rok za opredelitev glede sprejema ponudbe.  
 

K 5. točki dnevnega reda – Rekonsturkcija ceste Dolenje Kamence- Muhaber 
 

V projekt rekonstrukcije je bila implementirana odločitev, da se del elektroenergetskega omrežja 
prestavi v zemljo. Predlog so pozdravili vsi deležniki ( Investitor MO Novo mesto, Elektro Ljubljana, 
Stanovalci ter tudi Svet KS Bučna vas). Na podlagi sprejete odločitve bo z zasebnih zemljišč odstranjenih 
več drogov. Sprejeta odločitev nima vpliva na podaljševanje časovnice projekta.  
 

K 6. točki dnevnega reda – Razno 
 
G. Tomažu Zoranu je bilo zastavljeno vprašanje kje se nahajajo igrala, ki jih je KS Bučna vas Kupila na 
podlagi Računa št RAN-22000611 izdanega 21.11.2022. 
Konkretnega odgovora nismo prejeli.  
Predsednik je za voljo pridobitve informacije v petek 22.09.2023 stopil v stik z dobaviteljem, ki je 
obrazložil, da ga je g. Zoran kontaktiral na dan seje (21.09.2023 ob 15:01) in sta se dogovorila za 
montažo v prihajajočem tednu. Igrala naj nebi bila zmontirana, ker ni bil pripravljen teren. Na potrebo 
po ureditvi terena nas g. Zoran ni nikoli opozoril. Nihče od svetnikov o tem ni bil seznanjen. 
 
 

K 7. točki dnevnega reda- razno 
/ 
 

 

Predsednik se je prisotnim zahvalil za sodelovanje na seji. 

 

Zapisal:      

Milan Tramte          MilanTramte 

predsednik Sveta KS         predsednik Sveta KS 

 

 


